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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  5 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 13/2013 
Caràcter: ordinari 
Data: 17 de desembre de 2013  
Horari: 19:30 h a 21:15 h 
Lloc: Viver de la Serra d’en Camaró 
 
 
Assistents 
 
Marta Farrés Falgueras, presidenta 
Xavier Casas Hurtado, vocal de CIU 
Luís Perarnau Reyes, vocal d’ES 
Teresa Llamas Frías, vocal de l’Agrupació de Veïns de Gràcia 
Salvador Tamborero Oribe, vocal de l’AV d’Arraona Merinals Can Gambús 
Francisco Javier Martínez Jiménez, vocal de l’AV de la Serra d’en Camaró 
Mercè Canalias Pons, vocal de les entitats culturals 
Albert Gusi Miró, vocal de les entitats culturals 
Martí Sala Roca, vocal de les entitats esportives 
Pilar Altariba Vilarasau, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Fernándo Fernández Moyano, vocal dels centres d’atenció primària 
Elisabeth Pineda García, secretaria delegada 
 
Altres assistents: 
 
Josep Ayuso Raya, tinent d’Alcalde de l’Àrea d’Urbanisme 
Assumpta Puig Pagès, responsable del Servei d’Atenció al Ciutadà 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Rosend Valls, vocal de les entitats de gent gran 
Sergi Mestres Garcia, vocal de les entitats culturals 
Alfonso Moreno López, representant del PP (5%) 
 
Excusen la seva absència: 
 
Quim Carné Jordana, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Olga Acero López, vocal del PSC 
Pol Gibert Horcas, vocal del PSC 
Jaume Selvas Casanovas, vocal de l’AV Can Feu 
Isidre Vicente Rebull, vocal de les entitats culturals 
Jordi Argemi Alberich, vocal de les entitats esportives 
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Daniel Casanellas de Haro, vocal de les entitats del grup altres entitats 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Presentació del projecte de remodelació del Passeig de la Plaça Major – Fase 2.  
3. Presentació de serveis de Sabadell Atenció Ciutadana. 
4. Nomenament pendent del representant en el Consell Escolar Municipal. 
5.  Informació dels consells sectorials i del Consell de Ciutat. 
6. Comunicacions. 
7.  Torn obert de paraules. 
 
En primer lloc, abans de començar la sessió del Consell de Districte, la Sra. Farrés dóna les 
gràcies a l’Associació de Veïns de Serra d’en Camaró per haver permès celebrar aquesta 
sessió en les seves dependències al Viver Municipal.  
 
La Sra. Farrés recorda, tal i com ja es va explicar en altres sessions del Consell de Districte 
que a la Torre de la Serra d’en Camaró va marxar l’entitat AVAN, i com que la Torre està 
destinada a l’ús assistèncial ara s’ha cedit a l’entitat Ethos, de la qual ens acompanyen 
alguns dels seus membres.  
 
Així mateix, la Sra. Farrés comenta que l’AV Serra d’en Camaró continua mantenint espais a 
l’esmentada Torre i que gràcies a un altre conveni de cessió podrà traslladar el gruix de les 
seves activitats al Viver Municipal.  
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells, del districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta, la senyora Marta Farrés 
Falgueras, declara oberta la sessió. 
 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
La Sra. Farrés demana si hi ha alguna esmena a l’acta.  
 
El Sr. Sala comenta que ell voldria fer dues esmenes. La primera en relació al 
representant del Diari digital I- Sabadell, que va assistir a la darrera sessió del Consell 
del Districte; el Sr. Sala proposa que ja que va intervenir en diverses qüestions de la 
sessió anterior consti en l’acta de manera oficial.  
 
A través del correu electrònic, el dia 18 de desembre de 2013, la Sra. Pineda contesta al 
Sr. Sala aclarint que, el Sr. Moreno, no pot constar a l’acta com a tal degut a que no és 
ni vocal ni ponent; per això, consta com a públic assistent. Tot i que, al ser les sessions 
públiques, pot intervenir perquè té veu (no té vot). 
 
La segona esmena que vol afegir el Sr. Sala, seria referent a la seva pregunta sobre la 
despesa de personal. Segons correu electrònic que el Sr. Sala ens fa arribar el dia 18 
de desembre, la seva aportació seria la següent: 
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“El Sr. Sala demana com és que les despeses de personal que consten en l’esborrany 
de pressupost pel 2014, el seu import és idèntic al del pressupost del 2013. ¿no hi ha 
cap variació en un capítol que representa el 33,36% del pressupost?” 
 
Al no haver més modificacions i a l’incloure les aportacions del Sr. Sala, l’acta de la 
sessió anterior del 24 d’octubre queda aprovada així com també la del 6 de juny. 
 

 
2. Presentació del projecte de remodelació del Passeig de la Plaça Major – Fase 2 

  
La Sra. Farrés presenta al Sr. Ayuso, Tinent d’Alcalde de l’Àrea d’Urbanisme, qui a 
través d’un power point explicarà la remodelació de la segona fase del Passeig de la 
Plaça Major, que anirà des del carrer de la Palanca fins el Racó del Camapanar. 
 
El Sr. Ayuso comenta que, aquesta, és una obra molt esperada per la ciutat no només 
pels veïns i veïnes del Centre de la ciutat, ja que el Passeig de la Plaça Major és un dels 
eixos principals de Sabadell i molt temps esperant aquesta obra definitiva.  
 
En el power point presentat pel Sr. Ayuso es destaca que la segona fase d’urbanització 
del Passeig de la Plaça Major inclou tres àmbits d’actuació: el passeig de la Plaça 
Major, el Racó del Campanar i el carrer del Mestre Rius, amb els àmbits d’enllaç 
necessaris.  
 
El paviment serà en plataforma única, a mode de plaça central, per tal d’unificar l’espai. 
Les voreres seran de granit, per tal d’enllaçar amb la resta de paviments dels carrers 
per a vianants del centre i es proposa la plantació d’arbrat a diferents zones del passeig. 
 
L’espai central serà apte per a activitats múltiples, ciutadanes , culturals, socials i 
comercials; quedarà emmarcat per un element volumètric de caràcter artístic, que 
introduirà color a la part sud del passeig; i un element d’aigua a la part nord.  
 
A continuació s’obre un torn obert de paraules.  
 
El Sr. Gusi demana per les palmeres que abans estaven al Racó del Campanar.  
 
El Sr. Ayuso comenta que estan al Parc Catalunya i que degut als problemes que van 
tenir per arrelar allà, es quedaran en aquesta ubicació actual.  
 
El Sr. Gusi i el Sr. Sala demanen si l’element d’aigua serà l’antic sortidor o serà algun 
altre element.  
 
El Sr. Ayuso comenta que es va voler recuperar la idea de l’element d’aigua, però no 
l’element; serà una concepte més modern.  
 
El Sr. Perarnau demana saber si, ara que es fan obres al Passeig, s’ha contemplat la 
possibilitat de peatonalitzar la zona al 100%, tot i tenir en compte la interconnexió de 
serveis.  
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El Sr. Ayuso comenta que s’ha de tenir molt en compte que tot l’eix central de Sabadell 
passa pel Passeig de la Plaça Major. En aquest sector, la presència entre transports 
públics sempre ha esta un tema molt important i demanat, així com garantir el pas dels 
serveis i evitar que baixi l’activitat comercial. La peatonalització és molt important, però 
amb la idea que es té, i que s’ha tractat en diversos llocs, ja es garanteix una part 
peatonal molt amplia així com el pas de vehicles de servei i transport.  
 
En aquest sentit, la Sra. Farrés afegeix que a segons quin carrers del centre no pots 
ficar un autobús de forma permanent, ja que el volum de circulació és molt elevat i amb 
el pas d’autobús i serveis per peatonalitzar el passeig encara hi hauria més saturació.  
 
El Sr. Sala demana saber, un cop acabada la obra del Passeig, com quedarà la sortida 
del pàrquing al carrer del Sòl. 
 
El Sr. Ayuso explica que, ara mateix, el pàrquing existent està gestionat per SABA i el 
que s’ha fer nou, de moment, és de competència de la Generalitat; per tant primerament 
s’ha d’acabar la obra i desprès buscar una solució. Aquesta pot ser, garantir la lliure 
competència dels dos estacionaments o fer una connexió i eliminar la sortida del carrer 
del Sòl tot unificant la gestió. 
 
El Sr. Gusi demana saber on s’ubicarà la parada de taxis.  
 
El Sr. Ayuso comenta que quedarà en la seva ubicació actual. Davant del Figuerola i de 
la Moda. 
 
Al no haver més paraules demanades entorn a aquest tema, la Sra. Farrés dóna les 
gràcies al Sr. Ayuso i es passa al següent punt de l’ordre del dia.  

 
 
3. Presentació de serveis de Sabadell Atenció Ciutadana 

 
A continuació, la Sra. Farrés dóna la benvinguda a la Sra. Puig, cap del Servei d’Atenció 
Ciutadana, qui a través d’un power point explica als presents els serveis que ofereix el 
SAC.  
 
L’objectiu del SAC és ser un referent pel ciutadà i contribuir a fer una administració 
propera i eficient. Està composat per un servei de professionals que informa dels 
serveis, els tràmits, les entitats ciutadanes i d’altres administracions. Tramita les 
diferents gestions administratives d’àmbit municipal (padró, certificats, etc.) i demana 
cita prèvia per a serveis més especialitzats (OMIC, Ofideute, Educació i Fiscal). Registra 
les entrades i sortides de documentació i coordina els diferents registres municipals. És 
el servei de recepció de queixes, avisos i suggeriments dels ciutadans. 
 
Un cop acabada la presentació, la Sra. Puig comenta que el SAC està al servei tant de 
ciutadans individuals com d’entitats, i convida a tots els assistents que qualsevol gestió 
que hagin de fer i el SAC pugui se d’utilitat que s’adrecin a qualsevol de les oficines 
d’atenció al públic, per telèfon o bé a través del portal web.  
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El Sr. Sala felicita, en general, a tot el Servei d’Atenció al Ciutadà, ja que els diferents 
cops que l’ha fet servir el resultat ha estat molt positiu; està molt satisfet per la resolució 
o la derivació. A més, destaca la formació del personal adscrit al SAC.  
 
En aquest sentit, la Sra. Puig comenta que el personal del SAC rep una formació 
continuada, cada setmana el personal rep formació sobre els temes que es tracten en el 
servei.  
 
El Sr. Gusi demana per la signatura digital; vol saber si també serveix per entitats.  
 
La Sra. Puig comenta que, de moment, només és per persones físiques, no pas per 
entitats.  
 
Al no haver més paraules demanades entorn a aquest tema, la Sra. Farrés dóna les 
gràcies a la Sra. Puig i es passa al següent punt de l’ordre del dia.  
 

 
4.  Nomenament pendent del representant en el Consell Escolar Municipal 

 
La Sra. Farrés comenta encara està pendent la vacant del Districte Cinquè al Consell 
Escolar Municipal, i torna a oferir als assistents si algú la vol ocupar.  
 
Al no haver cap proposta, la plaça continua vacant. 

 
 
5.  Informació dels consells sectorials i del Consell de Ciutat 
 

La Sra. Farrés comenta que el Consell Sectorial que s’ha convocat recentment ha estat 
el Consell de Salut, que es va celebrar el passat 20 de novembre.  
 
El Sr. Perarnau dóna compte del que es va tractar en aquest consell.  
 
Comenta que es va fer una valoració del tancament dels CAP’s durant els mesos 
d’estiu. Comenta que, de cara a l’ICS la valoració del tancament va ser bona, cosa que 
va portar discrepàncies entre alguns assistents. 
 
En aquest sentit, el Sr. Fernández comenta que pot fer arribar la presentació que es va 
fer sobre el tancament, si algun vocal la desitja veure.  
 
El Sr. Fuentes, president de l’AV Serra d’en Camaró demana saber si hi han dades de 
gent que assisteix a mútues privades; i també comenta que la línia 7 de la TUS no 
arriba al Taulí els diumenges i festius.  
 
El Sr. Fernández comenta que les dades de mútues privades no estan disponibles; són 
dades privades.  
 
Pel que fa al Consell de Ciutat, el Sr. Sala, representant d’aquest consell, lliura un full 
resum del que es va tractar en l’esmentada sessió i fa un breu resum als vocals 
assistents. 
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El Sr. Sala comenta que la sessió es va celebrar a l’auditori de la Corporació Sanitària 
del Parc Taulí; es va parlar sobre la sobre la situació de la sanitat a Sabadell i l’atenció 
primària; també es va tractar l’àmbit de la B30. 

 
 
6.  Comunicacions 

 
La Sra. Farrés comenta que en proper Consell de Districte s’haurà de triar la proposta 
de medalla d’honor; en els propers dies rebran una carta a les seves entitats informant 
del procediment per fer la proposta, i la debatrem en la propera sessió.  
 
El Sr. Sala, en relació a la Medalla d’Honor, comenta que s’hauria de llançar la proposta 
sempre i quan l’entitat o la persona facin una feina significativa pel barri, el districte o la 
ciutat; sinó no té cap sentit.  
 

 
7. Torn obert de paraules 

 
La Sra. Llamas demana perquè s’ha tancat el solar del c, Domènec i Muntaner, on 
estacionen els vehicles de la Zona Hermètica els caps de setmana.  També comenta 
que als carrers interns del barri de Gràcia, els vehicles porten molta velocitat; i que no 
funciona el pannell electrònic de la parada de bus del c. Permanyer. 
 
La Sra. Llamas també comenta que hi ha gent que s’ha queixat pel canvi de recorregut 
de la línia 10. En aquest sentit, la Sra. Pineda comenta que, per dintre del barri de 
Gràcia, el recorregut no ha variat però, tot i així es mirarà per si es pot fer algun canvi 
més.  
 
La Sra. Canalias demana instal·lar un stop al c. Pintor Borrassà, just al pont dels FGC, 
ja que cap vehicle fa el cediu el pas que hi ha.  
 
El Sr. Martínez comenta que a l’assemblea anual de socis van sortir els següents 
temes: 

 
• El carrer Mas Ferriol no està degudament senyalitzat. Demanen una placa com 

la que indica el carrer Homer.  
• Al carrer Dant, 17 hi ha un sot. 
• Comenta que el pas del carrer Serralada cada cop està pitjor. El sauló que es 

va tirar se l’ha anat emportant l’aigua. Demana una solució. 
• Comenta que la canalització de la obra de la Ctra. Terrassa, continua perdent 

aigua bruta.  
 

El Sr. Gusi demana per la nova ordenança de regulació d’horts urbans. En aquest sentit, 
la Sra. Farrés comenta que està pendent d’aprovació pel Ple Municipal i que podem 
portar-la al Consell de Districte per la seva explicació.  
 
El Sr. Tamborero comenta que els panotxa de la parada de bus del carrer Argentina 
continuen sense reparar. Comenta que a la part de la Fase 2 del Polígon Merinals hi ha 
més caus de rates; i en el bloc 72 hi ha més coloms. 



 97

El Sr. Sala demana, si es possible, eliminar l’stop del carrer Milà i Fontanals amb el c. 
Reina Elionor, perquè sembla ser que no senyalitza a cap vehicle. Comenta que la 
plaça del Mestre i la Plaça d’Anselm Clavé estan molt deixades. I demana, de nou, la 
possibilitat de canviar el semàfor del carrer Bocaccio, més a prop de la porta de l’OAR 
Gràcia.  
 
En relació al llistat de peticions dels anteriors consells de districte, el Sr. Sala fa la 
suggerencia d’afegir la columna de “Petició Tancada”. 

 
 
Al no haver cap més paraula demanada, la Sra. Farrés aixeca la sessió, de la qual, com a 
secretària delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretaria delegada     Vist i plau 

La presidenta 
 

 
 


